



Öjeby IF - Handbollssektionen

Protokoll 7, 2017/2018
2018-02-14 kl 19.00 – 21.00

Ärende	Beskrivning	Uppg/ansvar
§ 73	Mötet öppnas	
	Tf ordförande Johan hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Deltagare på dagens möte är Sara, Ulf, Conny, Caroline, Johan och Susanne.	Johan
§ 74	Godkännande av dagordning	
	Dagordningen godkändes. Tillägg under huvudstyrelsen, Ungdomslagen, Damlagen och Material	Johan
§ 75	Föregående protokoll	
	Föregående protokoll går igenom.	
§ 76	Sponsring	
	Inget har hänt vad gäller sponsringen. Leif har tryckt på under huvudstyrelsen möte. Då det gäller skyltarna så är de som inte ska var uppsatta nedtagna. Men det är några i förrådet som skall upp. Sara har stött på kansliet gällande faktureringen av bef sponsringsavtal.	
§ 77	Information huvudstyrelsen	
	Leif närvarande på huvudstyrelsens möte. Sportadmin vill sälja in sitt ekonomisystem. För dyrt vi tackar nej och har laget.se. 24 mars 10.00-16.00 utvecklingsmöte för ÖIF. I kansliet. Utförsäljning badlakan. Psg vill sälja ut vårt arenanamn till nåt stort företag under PSG. Föreningskläderna för ÖIF blir ny design inför nästa säsong. Damfotbollslaget skall spela i rosa matchställ hädanefter eftersom de har för mörka färger nu på ställen. Konstgräset skall ev rivas upp för att läggas om. Fel i underlaget.	Leif
§ 78	Ekonomi	
	76 801 kr i handbollssektionens kassa vid förra mötet. Utrustning, lokalhyra, kansliavgift, utbildning, spelarlicenser, domarersättning, dräkter har betalats, samt lagens delar från marknaden har betalats ut, så nu är handbollssektionens kassa nere på 43 585 kr. En post fel som skall bokföras på fotbollen.	Johan
§ 79	Ungdomslagen	
	Bilder skall läggas upp från Handbollens dag på laget.se. Sara kollar med föräldrarna. Försöka få bort gamla uppgifter från laget.se. Johan mejlar kansliet.	
§ 80	Framtida Dam/Herrlag	
	Lägesrapport: Ca 18 i damtruppen. Ca 14 i snitt som är med på träningarna. Äldsta f 94. Yngsta född -02. Damlaget får kyrkparkeringen. Martin undrar om damlaget skall medverka i något mer. Ett damlag kostar ca 150 tkr/säsong. Blir mycket resor för det eventuella damlaget i framtiden. 5 lag i Umeå. Sektionen skall stå för kostnaderna men laget får jobba så mycket som möjligt med olika alternativ för att få in pengar. Sätta upp mål hur mycket som behöver dras in. Lena Sandström skall bjudas in till nästa styrelsemöte. Frågor till henne... budget på a-lagsnivå. Hur få in pengar. Reklamtryck på matchtröjor skall vara avtal på 3 år. Träningsleder för nästa säsong är klart. Skall	



Ärende

Öjeby IF - Handbollssektionen

Protokoll 7, 2017/2018
2018-02-14 kl 19.00 – 21.00

	Beskrivning	Uppg/ansvar
§ 81	Material	
	skickas in så fort som möjligt. Lotta Sjödin skall bjudas in till nästa möte. Ulf ordnar den inbjudan. Föreläsning om fadderskap gällande integration. Sisu betalar. Vi satsar på det till hösten. Fråga från p 06/07 - oroliga för att inte få ihop ett lag inför nästa säsong. Eventuellt samarbete med Norrfjärden. Johan kontakter Björn som är ledare för laget och säger att det är okej för styrelsens del.	
§ 82	Utbildning	
	Lägesrapport: Sara säger att det saknas bollar stl 0. Ny tidtagarklocka till stora hallen kommer upp till hösten. Repstegar skall köpas in till nästa säsong. Uppstädning av förråd i hallen inför säsongens slut.	Ulf
§ 83	Övriga frågor	
	Ingen info.	Leif
§ 84	Nästa möte	
	Resa för styrelsen. Utbyte av erfarenhet eller utbildning måste ingå i resan för att vi skall få sponsring av SISU. Funderar till nästa möte.	
§ 85	Nästa möte	
	Onsdag 14 mars kl 18:30.	
	Johan förklarar mötet avslutat	

Kommande möten:

Johan Boström
Tf Ordförande

Varierande veckodag bestäms vid styrelsemötet. Mötets tid: kl 19.00-21.00, veckan efter huvudstyrelsens möten.

Susanne Björklund
Sekreterare